



Company Name: King Lion Motorways
Year founded: 2014
Services: Passenger Transportation Services
Location: Cnr Robert Mugabe Way & 5th Street
Harare

King Lion is a passenger transport company servicing local and regional routes which started operating in 2013. Our strategic goal is to become the passenger operator of choice within the region. Our mission is to serve God and to add real value to all our key stakeholders by providing high quality service that meets and exceeds our passengers' needs and expectations.

Our first bus started operating on the 8th of June 2013 as a sole trader under King Lion D.T Family Trust. In November 2014 the buses were registered as King Lion Motorways.

Our purpose is to provide semi luxury and luxury passenger transport within the region and our mission is to deliver real value to stakeholders and serving God by providing high quality passenger services that meet and exceed our clients' needs and expectations.



Nom de l'entreprise: King Lion Motorways

Année de fondation: 2014

Services: Services de transport de passagers

Lieu: Cnr Robert Mugabe Way & 5th Street
Harare

King Lion est une entreprise de transport de passagers desservant les itinéraires locaux et régionaux qui ont commencé à fonctionner en 2013. Notre objectif stratégique est de devenir l'opérateur de passagers choisi dans la région. Notre mission est de servir Dieu et d'ajouter de la valeur réelle à tous nos acteurs clés en fournissant un service de haute qualité qui répond aux besoins et attentes de nos passagers.

Notre premier autobus a commencé à fonctionner le 8 juin 2013 en tant que commerçant unique sous King Lion D.T Family Trust. En novembre 2014, les autobus enregistrés comme King Lion Motorways.

Notre objectif est de fournir un transport de voyageurs semi-luxe et de luxe dans la région et notre mission est de fournir une valeur réelle aux parties prenantes et de servir Dieu en fournissant des services de passagers de haute qualité qui répondent et dépassent les besoins et les attentes de nos clients.